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HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ 

CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION 
Ribnjak 2, 10 000 Zagreb,  Hrvatska 

mb: 02053101 ž.r. HR1123400091110278715 oib: 92829674347 

 
 

76. sjednica Izvršnog odbora 
 

Z A P I S N I K 
 

Sjednica je održana u četvrtak 20. prosinca 2018. godine u Zagrebu, 

Frankopanska 26, s početkom u 18:00 sati. 

 
Prisutni 

Članovi Izvršnog odbora: 
1. Eduard Perković, predsjednik Saveza 

2. Tomislav Kaniški, dopredsjednik Saveza 
3. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza 

4. Frane Marković, član Izvršnog odbora Saveza 

5. Ivan Šeperić-Grdiša, član Izvršnog odbora Saveza 
6. Ivo Tišljar, član Izvršnog odbora Saveza 

7. Mario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza, od 18:35 sati 
 

Ostali prisutni: 
1. Edi Ocvirk, voditelj reprezentacije 

2. Tomislav Varnica, voditelj reprezentacije u preciznoj orijentaciji 
3. Karlo Gobec, kandidat za tajnika Saveza 

4. Iva Tatić, kandidatkinja za urednicu weba Saveza 
 

Konstatira se da na početku 76. sjednice IO-a, dana 20. lipnja 
2018. godine prisustvuje 6 članova s pravom glasa od 7, što je 

dovoljno za donošenje pravovaljanih odluka. Od 18:35 IO djeluje u 
punom sastavu. 

 

 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

 
1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje Zapisnika sa 75. sjednice IO-a 
3. Održavanje weba i tajništvo Saveza 

4. Izvještaji reprezentacija 
5. Kalendar natjecanja za 2019. 

6. Pravilnik za natjecanja 2019. 
7. Priprema godišnje skupštine Saveza 

8. Razno 
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Predsjednik Saveza otvorio je sjednicu u 18:05 sati. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 
Tomislav Kaniški je predložio da se točka 6 prebaci na točku 3, da 

kandidati za funkcije ne moraju čekati do kraja sjednice. 
Prijedlog je jednoglasno usvojen, a time i dnevni red. 

 
2. Usvajanje Zapisnika sa 75. sjednice IO-a 

Eduard Perković je napomenuo kako na zapisniku prethodne 
sjednice nije upisano tko je odsutan od članova IO. Potrebno je 

dodati imena odsutnih članova. 
Zapisnik sa 75. sjednice IO-a je jednoglasno usvojen sa spomenutim 

izmjenama. 
 

3. Održavanje weba i tajništvo Saveza 
Dopredsjednik Saveza pozvao je Ivu Tatić da predstavi svoju 

kandidaturu za web urednicu. Nakon kraće rasprave Iva Tatić je 

jednoglasno potvrđena za urednicu web stranica Saveza. Ivo Tišljar 
će joj omogućiti pristup, a Ivan Šeperić-Grdiša će se pobrinuti za 

prijenos znanja. 
Dopredsjednik je pozvao i Karla Gobeca da predstavi svoju 

kandidaturu za tajnika Saveza.  
Eduard Perković predložio je da se pokuša pronaći način da se uz 

naknadu za tajnika dio sredstava usmjeri i za uređivanje web 
stranica. 

Karlo Gobec je jednoglasno izabran za tajnika Saveza. 
 

4. Izvještaji reprezentacija 
Edi Ocvirk podnio je izvještaj reprezentativnih aktivnosti te najavio 

Pripreme reprezentacije u Toplicama Sv. Martin 22. i 23. prosinca. 
Dolazak na Pripreme reprezentacije potvrdilo je 17 od 22 pozvanih 

natjecatelja. Istaknut je problem kasnih otkazivanja nastupa 

reprezentativaca na nastupima reprezentacije. Općenito je mišljenje 
da reprezentativci koji otkažu nastup nakon roka prijava trebaju 

sami snositi troškove nastupa na natjecanju koje su otkazali. 
 

U 18:35 sjednici se pridružuje Mario Štambuk. 
 

Pristupilo se glasovanju o izvještaju voditelja reprezentacije, koje je 
jednoglasno prihvaćeno. 

 
Iva Tatić je zamolila da joj se proslijede informacije o trening 

kampu, kako bi mogla objaviti na web stranicama Saveza, te da 
ubuduće bude uključena u komunikaciju o svim reprezentativnim 

aktivnostima. 
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Edi Ocvirk je napomenuo i kako se postavlja pitanje GDPR-a vezano 
uz podatke polaznika trening kampa, na što je Tomislav Kaniški 

odgovorio da je stav HOO da reprezentativne aktivnosti pod 

ingerencijom Saveza ne podliježu GDPR-u. 
 

Edi Ocvirk je dodatno napomenuo da bi za budućeg voditelja 
reprezentacije ponovno trebalo uvesti administrativnu naknadu. 

 
Tomislav Varnica podnio je izvještaj reprezentacije u preciznoj 

orijentaciji.  
 

Eduard Perković pitao je na koji način se vrši izbor članova 
reprezentacije. Tomislav Varnica objasnio je način izbora 

reprezentativaca te da će i za ovu godinu biti teško odabrati 
reprezentativce. 

 
Eduard Perković pitao je i Ivu Tišljara za mišljenje o kriterijima, na 

što on nije imao prigovora. 

 
Frane Marković predložio je da se u financijskom izvještaju ispravi 

forma i način pisanja brojeva. 
 

Damir Gobec napomenuo je da precizna orijentacija u Hrvatskoj 
rapidno tone i natjecanja je sve manje. Nakon kraće rasprave 

zaključeno je da ima malo utrka jer reprezentativci nisu motivirani 
organizirati utrke kako ne bi izgubili bodove u kvalifikacijama za 

reprezentaciju. 
 

Izvještaj reprezentacije u preciznoj orijentaciji je jednoglasno 
usvojen.  

 
Tomislav Kaniški se zahvalio voditeljima reprezentacija na njihovom 

predanom radu s reprezentacijama u protekloj godini. 

 
5. Kalendar natjecanja za 2019. 

Eduard Perković zamolio je da Ivan Šeperić-Grdiša pročita radnu 
verziju kalendara za natjecanja.  

 
Tomislav Kaniški napomenuo je da danas moram izglasati 

prihvaćamo li kandidaturu OK Sova za dvije WRE utrke na Alpe Adria 
natjecanju.  

 
Kandidatura za WRE utrke je jednoglasno prihvaćena. Organizator 

natjecanja odgovoran je za plaćanje naknade IOF-u. 
 

Frane Marković najavio je da će OK Japetić organizirati štafetno 
natjecanje 29. rujna 2019., koje će ujedno biti i Prvenstvo Hrvatske 

u štafeti. 
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Eduard Perković predložio je da se u kalendar mogu uvrstiti dodatna 
natjecanja za Kup iz precizne orijentacije, ako se najave najkasnije 

do 1. ožujka 2019. 

 
Eduard Perković predlaže i da se natjecanje u preciznoj orijentaciji u 

sklopu Lipica Open uvrsti u Pre-O kup Hrvatske. Prijedlog je 
prihvaćen sa 6 glasova za i jednim protiv (Damir Gobec). 

 
Kalendar natjecanja je jednoglasno usvojen. 

 
6. Pravilnik za natjecanja 2019. 

Ivan Šeperić-Grdiša pročitao je izmjene Pravilnika. Potrebno je 
doraditi tablicu tehničke težine staza, o čemu će se glasovati e-

poštom. Sve ostale izmjene su jednoglasno prihvaćene. 
Ivan Šeperić-Grdiša će pripremiti sažetak izmjena. 

 
7. Priprema godišnje skupštine Saveza 

Kratko se raspravljalo o izmjenama u Financijskom planu i 

Financijskom izvještaju. Izmjene je objasnio Tomislav Kaniški. 
 

Damir Gobec je izjavio da OK Vihor još nije dobio rješenje Gradskog 
ureda za upravu za svoju posljednju Skupštinu i mandate članova 

uprave kluba iz 2015. godine. 
 

8. Razno 
Damir Gobec izvijestio je da je IOF produžio trajanje licence za IOF 

Event Advisore na 3 godine. 
 

 
 

Sjednica je završila u 20.00. 
 

 

 
Zapisnik vodio: 

Ivan Šeperić-Grdiša 

    Hrvatski orijentacijski savez 
 

predsjednik 
Eduard Perković 

 


